
    

 
 

  

Jeugdraad 1 maart 2023 

 

Aanwezig: Stijn, Ian, Bauke, Wietse, Kobe, Sofie, Nele, Annelies, Thatsani, Arne, 

Pieter en Ben. 

Verontschuldigd: Mathieu, Mattis en Robin. 

 

1. Bezoek Jasper en Anke van Arktos – voorstelling sTeam-project 

Arktos is een vormings- en expertisecentrum voor jongeren die het wat moeilijker 

hebben in de samenleving of op meerdere levensdomeinen problemen ondervinden.  

 

Sinds november ’22 is er een lokaal partnerschap opgestart in de Druivenstreek, een 

streek waar weinig structureel gedaan wordt rond jeugdwelzijn. Iets dat dit 

samenwerkingsverband graag wil veranderen. Ze zijn momenteel bezig met het 

opbouwen van een netwerk in de streek om in kaart te brengen welke organisaties er 

zijn.  

 

Het partnerschap is gericht op jongeren tussen 18 en 30 jaar en al dan niet aan de 

slag zijn (of willen zijn) op de arbeidsmarkt. Doel is om jongeren te begeleiden de 

stap naar de arbeidsmarkt te zetten, op een duurzame manier. Dat kan door 

individuele gesprekken met jongeren, maar kan ook in de vorm van 

groepsbegeleidingen waarbij basis-attitudes aangeleerd worden. Bedoeling is om in 

kaart te brengen welke competenties jongeren bezitten en hen daarin te versterken. 

 

Bedoeling is niet om jongeren te sturen of te corrigeren, maar om uit te gaan van hun 

eigen kracht en inzicht. Trajecten kunnen heel lang duren, het is steeds op maat en 

tempo van de jongeren, zij zijn baas van hun eigen traject. Begeleiding kan op vele 

vlakken of levensdomeinen; financiën, werk, onderwijs, vrije tijd, justitie, enz..  

Een voor de hand liggend probleem heeft vaak achterliggende problemen die 

opgespoord en aangepakt moeten worden, stapsgewijs proberen ze zo alle problemen 

aan te pakken. 

 



We brengen samen met de jeugdraad de populairste ontmoetingsplaatsen in kaart. 

Een goede manier om zicht te krijgen op welke plekken in het dorp je 

vindplaatsgericht kan werken en waar je jongeren kan ontmoeten. 

 

Arktos kan niet overal tegelijk zijn, maar wil graag dat iedereen zoveel mogelijk 

bewust is van hun aanwezigheid zodat ze hun ogen in de gemeente kunnen zijn en 

zaken kunnen melden. Van doorverwijzing naar het informeren over hangplekken, tot 

noem maar op.  

 

Het samenwerkingsproject wordt nu een jaar gefinancierd vanuit ESF. Na dit jaar 

zullen de lokale besturen middelen moeten vragen voor de financiering van het 

voortbestaan van het partnerschap.  

 

2. Goedkeuring vorig verslag 

Gelezen en goedgekeurd! 

 

3. Puntjes van de verenigingen 

a. Lokalen 

Joengele: 

- Er staat een hek over de helft van het grasveld tegenover het houtkot. Vonk 

heeft een deel van de buitenruimte ingepalmd. Ben vraagt na bij de technische 

dienst of dat het plan is en waarom de verenigingen niet geïnformeerd werden.  

 

- Brandmelder in de chirokeuken is vervangen en intussen een goed model voor 

gebruik in keukens. 

 

- Lopers Joengele zijn besteld, nog even geduldig zijn en voorzichtig dus!  

 

- Keukendeur  van de Joengele scoutszijde is kapot, Ben laat het nakijken. 

Aangezien het geen ongeluk was zal de factuur volgen.. 

 

Jeugdhuis: 

- De kabel van de mobiele camera op de parking van SJC Koldam naar de 

jeugdhuiskeuken is intussen weg, het keukenraam kan dus weer dicht. 

 

 

b. Activiteiten 



De aanvraag van de Chiro voor Parkfest in het park werd geweigerd. De bedoeling 

was om er een jaarlijks weerkerend event van te maken in het park, maar dat mag 

jammer genoeg niet.  

Pieter geeft aan dat er weinig krediet is om nog veel geluidsoverlast te veroorzaken 

op outdoor events. De buren rond het park hebben al overlast van de meifeesten en 

het druivenfestival, de overlast naar hen toe moet verder zoveel mogelijk beperkt 

worden. De fuif laten doorgaan in de polyvalente zaal beneden kan wel omdat die zaal 

geschikt is voor fuiven.  

 

Een andere optie zou kunnen zijn om het in het weekend van de Meifeesten te laten 

doorgaan aangezien de buurtbewoners dat wel gewoon zijn. Er zijn momenteel ook 

geen activiteiten gepland in het park, dus dat zou wel nog kunnen. 

➔ De Chiro bespreekt het op leidingsweekend en laat iets weten aan Ben op 

maandag 6 maart, dan kan Sam indien nodig de college-nota nog aanpassen. 

 

 

Het jeugdhuis gaat een quiz organiseren, bedoeling is om dat in de polyvalente zaal 

boven te doen. Zou ergens eind maart zijn.  

 

Het jeugdhuis vraagt aan scouts en chiro om te antwoorden op de vraag rond de 

cantus.  

 

Paaseierenraap in het park moet niet speciaal aangevraagd worden. De aanvraag 

voor projectsubsidie natuurlijk wel.   

 

Aanvraag van de chiro om sterke drank te schenken op de fuif vd jeugd van 

vroeger komt maandag op het college, komt dus in orde. 

 

 

4. Nieuws! 

a. Zaalcapaciteit in Koldam berekend 

In navolging van de Zillion-fuif van het jeugdhuis en in het kader van het 

evenementenbeleid waar de dienst vrije tijd werk van aan het maken is, werd er een 

rondgang georganiseerd in de zalen van SJC Koldam met de brandweer. Samen werd 

de maximale zaalcapaciteit van de polyvalente zalen en het jeugdhuis bepaald. 

Bedoeling is nu om dat verslag door het college te laten goedkeuren zodanig dat we 



vanaf dan bij elke zaal ook meteen de maximumcapaciteit kunnen laten weten aan 

organisatoren. De capaciteit zal dan ook op de website vermeld worden.  

Zodra het college de lijst goedkeurt zal Ben ze delen met de jeugdraad.  

 

b. Voorstel Kpot voor Nog Tijd Zat overlopen 

Kpot, het ontwerpbureau dat voor ons de Nog Tijd Zat-campagne in een nieuw jasje 

gaat steken heeft hun eerste schetsen gemaakt. Op basis van de feedback van de 

jeugdraad gaan ze het ontwerp verder finetunen en afwerken. Nadat de tekening af is 

wordt werk gemaakt van de slogan en kleuren. 

  

 

 

 



 

Feedback jeugdraad: 

De tekening mag niet te vrolijk zijn, ze moet duidelijk het signaal geven dat drugs niet 

ok zijn. De slogan moet de eyecatcher zijn en er uit springen. Te veel nadruk op drugs 

en te weinig op alcohol.  

 

Hele mooie tekening, “een leuke kleurplaat”, maar ze moet nóg meer ontmoedigen. 

De tekeningen mogen meer shockeren/extremer zijn; een bierglas dat overgeeft, een 

spuit met kruisjes als ogen, De pillen moeten ook verdrietig zijn. Het 

champignonhoofd is wel heel leuk! Overwegen om neus/coke/vapes/lachgas ook toe 

te voegen. 

 

c. Stavaza Meifeesten 

Vrijdag van de Meifeesten zou er een avond in alle cafés en zalen met een toog 

doorgaan. Idee is een soort kroegentocht mogelijk maken waarbij op elke locatie een 

activiteit/spel/optreden kan doorgaan. Sportbar, Tennis/voetbal, jeugdhuis, cafetaria 

GC Felix Sohie, Café t boske en sportecho zijn mogelijke locaties.  

 

Op zaterdag zou er meer iets rond het gemeenteplein te doen zijn, maar dat staat nog 

niet op punt. Er zal bekeken worden of de handelaars ook avondopening zouden willen 

doen of een stand op het gemeenteplein of iets dergelijks te zetten. 

 



Zondag zal doorgaan op de Koldamsite, met onder andere de Meicrossen en een 

cultuurvoorstelling voor gezinnen. 

 

Het park is in principe nog niets voorzien, dus parkfest zou daar in principe door 

kunnen gaan.  

 

Vroeger waren de Meifeesten altijd een feestweekend in het hele dorp, het is pas de 

laatste jaren dat dat in het park doorging. Het is een beetje teruggrijpen naar dat 

concept.  

 

Alle verenigingen zijn vrij om zelf nog initiatieven en ideeën toe te voegen! 

 

d. Stavaza Jeugdwelzijnswerker  

Romy de jeugdwelzijnswerker is eind vorig jaar uitgevallen met ziekte. In januari 

heeft ze jammer genoeg beslist om haar ontslag te geven waardoor we nu al een 

tijdje zonder jeugdwelzijnswerker zitten. 

In overleg met het JAC zijn we op zoek gegaan naar een oplossing. Doordat Romy een 

tijdje out was heeft het JAC een tijdje niet kunnen voldoen aan de opdracht van de 

gemeenten. Om dat te compenseren is besloten om het project te verlengen tot het 

einde van het jaar, in plaats van juni 2023. 

We zullen de opdracht ook opsplitsen in 2 halftijdse functies in plaats van 1 fulltime. 

De opdracht is heel divers en het lijkt makkelijker om ze op te splitsen over twee 

personen. De bijkomende kosten hiervoor (twee halftijdse medewerkers zijn duurder 

dan een voltijdse) neemt het JAC op zich. De eerste gesprekken waren gepland in de 

laatste week van februari en de eerste week van maart, hopelijk is er dus snel een 

vervanger voor Romy! Het verderzetten van Hoeilaart Hangout blijft zeker deel 

uitmaken van de opdracht.  

 

5. Werkgroepen en projecten 

a. Verdeling jeugdfonds 

Jarno heeft tijdens zijn stage de jeugdverenigingen en het jeugdhuis bevraagd en op 

basis van hun feedback een voorstel gedaan voor de aankoop van de stofzuigers. Hij 

stelde ook een lijst op van ehbo-materiaal.  

Ben heeft alles besteld en zowel de stofzuigers als ehbo zijn intussen aangekomen. Na 

de vergadering wordt alles verdeeld en meegenomen. 

 

 



b. Voorstel samenwerking ’t Festival  

Sofie is aangesproken door een van de organisatoren van ’T Festival in Tervuren. Hij 

polste naar de interesse om net als het Meivuur vroeger de verschillende jeugdraden 

van de Druivenstreek te betrekken bij ’T Festival om de togen te bemannen. Het 

voorstel werd kort besproken op de jeugdraad maar lijkt in eerste instantie nogal 

opportunistisch. Komt over alsof ze op zoek zijn naar personeel voor hun togen en 

niet zozeer interesse hebben in een regionaal georganiseerd event. Ook het gegeven 

dat het festival betalend (en best duur) maakt dit wat vreemd.  

Valt samen met het weekend van de Meifeesten dus de interesse van de Hoeilaartse 

jeugdverenigingen zal eerder beperkt zijn, mogelijks zijn de jins wel geïnteresseerd 

om te komen helpen als winstgevende activiteit. 

 

6. Varia  

Sofie: Beslissen waar we gaan eten voor het bedankingsetentje; graag in Hoeilaart 

zodat er daarna naar het jeugdhuis kan gegaan worden voor de beursavond. Sofie 

reserveert in het Nerocafé. Mikken op 19u! 

 

Feedback naar jeugdhuis; muziek is vaak luid en heel vaak harde techno, veel 

mensen zouden graag een iets gevarieerdere playlist hebben. Arne geeft aan dat dit al 

besproken is binnen het bestuur en de playlist werd intussen al aangepast, er zal in de 

toekomst gelet worden op een iets gevarieerdere muzieklijst.  

 

De dB-meter van het jeugdhuis moet nagekeken worden, de microfoon zou er nog 

moeten hangen, maar de tablet is verdwenen en zal vervangen moeten worden. Ben 

volgt verder op. 

 

 


